

trente-quatre (834) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-est des lots du cadastre Nos pt 11-36, 11-34, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Laurent de la Cité de Montréal;

17.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en pierre de 2½ étages, bornée au sud-ouest par une partie des lots du cadastre Nos 11-32, 11-30, ce côté mesurant environ 49.8 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 11-28, ce côté mesurant environ 7.0 pieds; au nord-est par la partie des lots du cadastre Nos 11-32, 11-30, déjà expropriée pour l'élargissement de la rue St-Laurent, ce côté mesurant environ 49.8 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No ..., ce côté mesurant environ 7.35 pieds; contenant une superficie de trois cent cinquante-sept (357) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant une partie des lots du cadastre Nos 11-32, 11-30, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Laurent de la Cité de Montréal;

18.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en brique de 2 étages, bornée au sud-ouest par le résidu du lot du cadastre No 11-28, ce côté mesurant environ 25.0 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 11-36, ce côté mesurant environ 21.8 pieds; au nord-est par la rue St-Laurent, ce côté mesurant environ 25.0 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 11-30, ce côté mesurant environ 22.1 pieds; contenant une superficie de cinq cent quarante-neuf (549) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-est du lot du cadastre No 11-28, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Laurent de la Cité de Montréal;

19.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en bois d'un étage, bornée au sud-ouest par le résidu du lot du cadastre No 11-26, ce côté mesurant environ 25.0 pieds; au nord-est par le lot du cadastre No 11-B, ce côté mesurant environ 21.5 pieds; au nord-est par la rue St-Laurent, ce côté mesurant environ 25.0 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 11-28, ce côté mesurant environ 21.8 pieds; contenant une superficie de cinq cent quarante-un (541) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-est du lot du cadastre No 11-26, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Laurent de la Cité de Montréal;

20.—Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par le résidu du lot du cadastre No 11-B, ce côté mesurant environ 44.3 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 11-A, ce côté mesurant environ 20.3 pieds; au nord-est par la rue St-Laurent, ce côté mesurant environ 44.3 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 11-26, ce côté mesurant environ 21.5 pieds; contenant une superficie de neuf cent vingt-six (926) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-est du lot du cadastre No 11-B, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Laurent de la Cité de Montréal;

21.—Une lisière de terrain bornée au sud-ouest par le résidu du lot du cadastre No 11-A, ce côté mesurant environ 11.8 pieds; au nord-ouest par la ligne de division entre les Quartiers St-Laurent et St-Jean-Baptiste, ce côté mesurant environ 20.0 pieds; au nord-est par la rue St-Laurent, ce côté mesurant environ 14.0 pieds; au sud-est par le lot du cadastre No 11-B, ce côté mesurant environ 20.3 pieds; contenant une superficie de deux cent soixante (260) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-est du lot du cadastre No 11-A, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Laurent de la Cité de Montréal;

22.—Une lisière de terrain sur laquelle sont érigés une construction en pierre de 1 étage et un hangar ouvert, bornée au sud-ouest par le résidu des lots du cadastre Nos 433-14, 433-15, 433-16, 433-17, 433-18, 433-19, ce côté mesurant environ 140.5 pieds; au nord-ouest par le lot du cadastre No 433, ce côté mesurant environ 15.8 pieds; au nord-est par la rue St-Laurent, ce côté mesurant environ 138.4 pieds; au sud-est par la ligne de division entre les Quartiers St-Laurent et St-Jean-Baptiste, ce côté mesurant environ 20.0 pieds; contenant une superficie de deux mille quatre cent quatre-vingt-seize (2496) pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-est des lots du cadastre Nos 433-14, 433-15, 433-16, 433-17, 433-18, 433-

dred and thirty-four (834) square feet, the said piece of land being north-eastern portion of lots cadastral Nos. pt. 11-36, 11-34, of the official plan and book of reference for the St. Lawrence ward of the City of Montreal.

17.—A piece of land with 2½ story stone house thereon erected, bounded on the south-western side by a portion of lots cadastral Nos. 11-32, 11-30, said side measuring about 49.8 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 11-28, said side measuring about 7.0 feet; on the north-eastern side by the portion of lots cadastral Nos. 11-32, 11-30, already expropriated for St. Lawrence street widening, said side measuring about 49.8 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 11-34, said side measuring about 7.35 feet, containing a superficial area of about three hundred and fifty-seven (357) square feet, the said piece of land being a portion of lots cadastral Nos. 11-32, 11-30, of the official plan and book of reference for the St. Lawrence ward of the City of Montreal.

18.—A piece of land with 2 story brick house thereon erected, bounded on the south-western side by residue of lot cadastral No. 11-28, said side measuring about 25.0 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 11-26, said side measuring about 21.8 feet; on the north-eastern side by St. Lawrence street, said side measuring about 25.0 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 11-30, said side measuring about 22.1 feet, containing a superficial area of about five hundred and forty-nine (549) square feet, the said piece of land being north-eastern portion of lot cadastral No. 11-28, of the official plan and book of reference for the St. Lawrence ward of the City of Montreal.

19.—A piece of land with 1 story wooden shed thereon erected, bounded on the south-western side by residue of lot cadastral No. 11-26, said side measuring about 25.0 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 11-B, proposed Bagg street, said side measuring about 21.5 feet; on the north-eastern side by St. Lawrence street, said side measuring about 25.0 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 11-28, said side measuring about 21.8 feet, containing a superficial area of about five hundred and forty-one (541) square feet, the said piece of land being north-eastern portion of lot cadastral No. 11-26, of the official plan and book of reference for the St. Lawrence ward of the City of Montreal.

20.—A piece of land with no building thereon erected, bounded on the south-western side by residue of lot cadastral No. 11-B, said side measuring about 44.3 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 11-A, said side measuring about 20.3 feet; on the north-eastern side by St. Lawrence street, said side measuring about 44.3 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 11-26, said side measuring about 21.5 feet, containing a superficial area of about nine hundred and twenty-six (926) square feet, the said piece of land being north-eastern portion of lot cadastral No. 11-B, of the official plan and book of reference for the St. Lawrence ward of the City of Montreal.

21.—A piece of land with no building thereon erected, bounded on the south-western side by residue of lot cadastral No. 11-A, said side measuring about 11.8 feet; on the north-western side by boundary line between St. Lawrence and St. Jean-Baptiste wards, said side measuring about 20.0 feet; on the north-eastern side by St. Lawrence street, said side measuring about 14.0 feet; on the south-eastern side by lot cadastral No. 11-B, said side measuring about 20.3 feet, containing a superficial area of about two hundred and sixty (260) square feet, the said piece of land being north-eastern portion of lot cadastral No. 11-A, of the official plan and book of reference for the St. Lawrence ward of the City of Montreal.

22.—A piece of land with 1 story stone house and 1 open wood-shed thereon erected, bounded on the south-western side by residue of lots cadastral Nos. 433-14, 433-15, 433-16, 433-17, 433-18, 433-19, said side measuring about 140.5 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 433, said side measuring about 15.8 feet; on the north-eastern side by St. Lawrence street, said side measuring about 138.4 feet; on the south-eastern side by boundary line between St. Lawrence and St. Jean-Baptiste wards, said side measuring about 20.0 feet, containing a superficial area of about two thousand four hundred and ninety-six (2,496) square feet, the said piece of land being north-eastern portion of lots cadastral Nos. 433-14, 433-15, 433-16, 433-17, 433-18, 433-19,